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Protokół nr XXXVII/2021 

z obrad XXXVII sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 28 września 2021 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Cieśluk Krzysztof 

3) Supiński Władysław 

4) Duzik Sylwia 

5) Gałązka Jarosław 

6) Zuzga Karol 

7) Steczkowska Bogumiła 

8) Żelazna Alina 

9) Zduńczyk Andrzej 

10) Sendrowski Marek 

11) Wądołowska Anna 

12) Rydzewska Grażyna 

13) Sawicki Janusz 

14) Krasiński Stefan 

15) Żelazny Wojciech 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Muniak Beata – Sekretarz Gminy  

3) Kućko Małgorzata – Skarbnik Gminy 

4) Jastrzębska Aneta – Inspektor Urzędu Gminy 

5) Pasławska Wiesława – Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Małym Płocku 

6) Borawski Radosław – Radny Powiatu Kolneńskiego 

7) Długozima Roland – Radny Powiatu Kolneńskiego 

 

 

 Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock w osobach: 

 

1) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy  

2) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

3) Duzik Sylwia – sołtys wsi Mściwuje 

4) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

5) Szumowska Anna – sołtys wsi Mały Płock I 
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6) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

7) Grużewski Wojciech – sołtys wsi Józefowo 

8) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

9) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

10) Zuzga Karol – sołtys wsi Budy Kozłówka 

11) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

12) Jezierska Sylwia – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

13) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

14) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

15) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

16) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo  

17) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe 

18) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

 

 

Sołtysi nieobecni z terenu Gminy Mały Płock w osobach:  

1) Grochocki Bartłomiej – sołtys wsi Ruda - Skroda  

2) Kurpiewski Sławomir -  sołtys wsi Śmiarowo – nieobecność usprawiedliwiona 

3) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki – nieobecność usprawiedliwiona 

4) Kamiński Łukasz – sołtys wsi Rudka  Skroda 

5) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

6) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

7) Nierwiński Jarosław – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

8) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

9) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1050, a zakończenie o godz. 1140 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 

7) Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Mały Płock, informacji o 

kształtowaniu Wieloletniej Prognozy Finansowej  oraz informacji o przebiegu 

wykonania planów finansowych  samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2021 

roku . 

8) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody  i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Mały Płock . 

9) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

10) Wolne wnioski. 

11) Zakończenie obrad. 



3 

 

 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad?                         

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XXXVI/2021 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu                     

w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0 
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Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXXVI sesji Rady 

Gminy – stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XXXVI Sesji                             

w brzmieniu napisanym. 

 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów,  

zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- złożyliśmy wniosek  do Urzędu Wojewódzkiego dla Szkoły Podstawowej w Małym Płocku 

„Aktywna Tablica”, jeszcze jest to w rozstrzygnięciu; 

 - zwracamy się z prośbą o fundusze sołeckie, bo to do 30 września ci co jeszcze nie złożyli 

wniosków proszę o dostarczenie do Pani Beatki i rozliczenie się z posiedzeniami 

wioskowymi, gdzie na co chcecie przeznaczyć pieniądze; 

- planujemy już rozpoczęcie oświetlenia ulicznego Chludnie Przybudówka , teraz w tym roku 

i zakończenie w 2022 roku; 

 - ze względu na wysokie koszty przetargowe dla Projektu Centrum Aktywności Lokalnej w 

Małym Płocku, czyli obiekt obok GOK-u i Straży dwa przetargi bardzo wysokie zostały 

unieważnione i przesunęliśmy to na rok 2022, z Panem Radkiem pismo uzgodnione też                   

z Urzędem Marszałkowskim, że możemy to zrobić i tak samo z projektem  Rewitalizacja 

Przestrzeni Publicznej w Korzenistem, wykonawca został wyłoniony, wszystko pięknie 

ładnie, dochodzi do podpisania umowy, powiedział, że tego nie zrobi i rezygnuje w związku z 

tym też tak samo jak z pierwszym projektem przesuwamy go na 2022 rok i tak samo 

zagospodarowanie terenu w Rogienicach Wielkich przesunięte na rok 2022,  niestety kwoty 

poszły w górę i budowanie rzeczy bardzo drogo kosztuje w związku z tym wykonawca 

rezygnuje, bo projekt był wysłany wcześniej a w porównaniu do tego gdzie jest przetarg 

trochę się te ceny zmieniają; 

 - oświetlenie uliczne Budy Żelazne zrobione, czekamy na zainstalowanie licznika przez PGE, 

ale zawsze to trochę trwa i później podpiszemy już umowę na dostarczanie energii i będziemy 

mogli już te lampy zapalać; 
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- planowana siłownia w Cwalinach Małych i plac zabaw w szkole podstawowej w Kątach, 

jeżeli otrzymamy pieniądze, myślę, że już w grudniu będziemy przygotowywać ten projekt i 

myślę, że przez straż OSP Mały Płock, żeby wykorzystać 100 % dofinansowanie; 

- bardzo dziękujemy tu  Radnym z Kątów dla Pana Krasińskiego Stefana i dla Wojciecha 

Żelaznego na załatwienie pieniędzy z GAZSYSTEM na drzwi do Straży, zostały wymienione 

no i usytuowanie Floriana przed strażą, myślę, że niedługo będziemy mogli się spotkać i 

zobaczyć jak to wygląda; 

Pan Wojciech Żelazny – Radny Gminy – jak  chciałbym w ramach sprostowania wyjaśnić, 

że  jest to zasługa Pana Stefana 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – was jest dwóch radnych, myślę, że Twoja jakaś tam 

cegiełka też w tym była, wiec nie mogę pomiąć, ale jeżeli tak powiedziałeś to rozumiem; 

- drogę Kołaki Strumienie ona przeszła już z rezerwy i będzie już niedługo wykonywany 

przetarg, zresztą Panowie Radni Powiatowi jeszcze tutaj dopowiedzą jak to wygląda i 

będziemy ją realizować w następnym roku; 

- nakładki, które są zrobione w kierunku Popek będą kontynuowane w następnych latach do 

Popek i później jeszcze jedne wejście do Włodek  będzie skończone bo tam w kierunku na 

Nagórki 600 m jest do tej nakładki położone, chociaż byśmy chcieli, aby była to droga 5 

metrowa, ale Starosta powiedział, że byłoby trzeba robić na nowo projekty, wszystko, w 

związku z tym tak jak jest tak chcą dokończyć; 

- podziękowanie dla naszego Radnego Krzyśka Góralczyka i jego syna za prezentowanie koni 

na wystawach w Szepietowie, bardzo dziękujemy Krzysiu, że chcecie brać tam zawsze udział, 

wasze nazwisko na terenie naszej gminy jest, bo ja dostaję pisma od wystawców kto bierze 

udział; 

 - zlewnia mleka w Rogienicach Piasecznych, nie ma dzisiaj sołtysa, ale mówiłem, że jest 

problem, bo to musi przejąć Grajewo, później łącznie spotkanie z Piątnicą, bo właściciele są 

różni i jest problem żeby można było to przejąć; 

 - prace w stołówce i kuchni w Szkole Podstawowej Małym Płocku są zakończone, ładnie to 

wygląda, dzieci na stołówce mają ładne stoliki, krzesełka no i w kuchni dużo się zmieniło, 

koszt był około 200 tys.; 

 - park kieszonkowy przy Gminnym Ośrodku Zdrowia trwa, myślę, że gdzieś za miesiąc może 

już będzie zakończenie tego projektu; 

- Polski Ład Rządowy inwestycji strategicznych w ocenie i czekamy co nam przydzielą, a do 

Polskiego Ładu złożyliśmy kanalizację w Małym Płocku  i oczyszczalnię, koszt będzie około 
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10 milionów złotych i to złożyliśmy jako priorytet, drugi priorytet to drogi Kąty Łosewo, 

Katy zastruże ciąg dalszy i ulica Konopnicka w Rogienicach, natomiast do inwestycji 

strategicznych do Rządowego Programu Dróg złożyliśmy  ulicę Leśną, ulica do Pana 

Szczęsnego, do Zalesia  i do Lecznicy czyli cztery drogi złożyliśmy, nie złożyliśmy jeszcze 

do Pana Mierzejewskiego, ze względu na budowę drogi przez Dino, oni rozpoczęli budowę 

drogi w związku z  tym musimy trochę poczekać dokąd oni sięgną  i później będziemy resztę 

realizować, do Polskiego Ładu złożony jest również most na rzece Skrodzie w Kątach; 

- będzie niedługo nabór po PGR-owski czyli Rządowy Program po PGR-ach  no i w tamtym 

roku złożyliśmy na stacje uzdatniania wody w Korzenistem i wodociągi żeby zrobić, było to 5 

milionów, ale niestety projekt nie uzyskał dofinansowania, może dlatego że na większą 

kwotę, ci co napisali projekty na 100 tys. zł na 200 tys. otrzymani dofinansowania, ale w tym 

roku będziemy ponawiać i będziemy rozdzielać, najpierw damy na stację uzdatniania jeden 

wniosek później załóżmy wodociągi, mamy tam jeszcze mostek do zrobienia, to musimy to 

zadecydować lub drogę tam w kierunku do  Państwa Piórkowskich asfalt. Uzgodnimy to z 

mieszkańcami Radnym i Sołtysem miejscowości Korzeniste; 

- proszę państwa mamy 600- lecie miejscowości Włodki plus nadanie sztandaru dla OSP 

Włodki Chludnie to jest planowane w maju następnego roku, jeszcze to dokładnie ustalimy, 

również 100 lat straży OSP w Małym Płocku, dożynki gminne na wrzesień;  

- dziękujemy Pani Patrycji Bajno za zajecie wysokiego miejsca w Straży postaramy się tutaj 

coś jej zafundować za to że tak daleko zaszła 

Dziękuję Panie Przewodniczący jeśli będą jakieś pytania  to postaram się udzielić odpowiedzi 

na nie.  

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – czy są jakieś interpelacje bądź 

zapytania? Nie widzę, przejdziemy do  punktu 6. 
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Ad.6 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2021.   

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i był przez nie 

analizowany. Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy -  szanowni państwo sporo zmian 

w budżecie gminy jeszcze na ten rok, mianowicie zwiększa się plan dochodów o kwotę 

120 518, 67 zł, również zmniejsza się plan dochodów o 177 659 zł. Tak samo zwiększa się 

plan wydatków o kwotę 120 518 67 zł, zmniejsza się plan wydatków o kwotę 177 659 zł i 

przenosi się plan wydatków w kwocie 264 281zł pomiędzy działami, rozdziałami, i 

paragrafami. Jeśli chodzi o zmiany po stronie dochodów  to zwiększenie dotyczy rozdziału 

75801 i to o kwotę 14 700 zł, o wysokość otrzymanej subwencji oświatowej na finansowanie 

zajęć wspomagających realizowanych we wszystkich Szkołach Podstawowych w Gminie 

Mały Płock. Ponadto zwiększa się plan w rozdziale 75814 o kwotę  74 430, 49 zł oraz o 

kwotę 20 316, 18 zł o wysokość zwrotu części wydatków wykonanych w ramach funduszu 

sołeckiego w 2020 roku. Zwiększa się plan w rozdziale 80101 o kwotę 11 072 zł o wartość 

zwrotu wydatków poniesionych w 2020 roku na energię elektryczną oraz dozór techniczny 

kotłów związane z termomodernizacją budynku Szkoły Podstawowej w Małym Płocku. 

Zmniejsza się plan dochodów w rozdziale 01010 o kwotę 139 833 zł o wysokość 

dofinansowania inwestycji „Projekt przebudowy, rozbudowy i budowy Stacji Uzdatniania 

Wody wraz z niezbędną infrastrukturą w miejscowości Rogienice Wielkie”. Zmniejsza się 

plan dochodów w rozdziale 90004 o kwotę 37 826 zł o wysokość dofinansowania inwestycji 

„Rewitalizacja przestrzeni publicznej poprzez budowę parku kieszonkowego w Małym 

Płocku” i to tyle jeśli chodzi o dochody. Po stronie wydatków sytuacja też podobnie wygląda 

jeśli chodzi o zwiększenia i zmniejszenia, tylko, że przesuwa się jeszcze miedzy rozdziałami 

tam gdzie brakuje środków, głownie brakuje środków na energie elektryczną, której jak 

widzimy koszty mocno wzrosły i tak: zmniejsza się plan w rozdziale 01010 o kwotę 139 833 

zł o wysokość dofinansowania inwestycji „Projekt przebudowy, rozbudowy i budowy Stacji 

Uzdatniania Wody wraz z niezbędną infrastrukturą w miejscowości Rogienice Wielkie” oraz 

przenosi się plan z rozdziału 6059 w wysokości 195 000 zł do rozdziału 60016 kwotę 

61.027,67zł na utrzymanie dróg gminnych, do rozdziału 75011 kwotę 27.000,00zł na 

wynagrodzenia i pochodne pracowników USC, do rozdziału 75023 kwotę 45.000,00zł do 

urzędu gmin na zakup oleju opałowego i energii, do rozdziału 75412 kwotę 10.000,00zł na 

zakup energii oraz materiałów remontowych dla OSP, do rozdziału 80113 kwotę 30.000,00zł 

na wynagrodzenia i pochodne dla kierowcy, oraz do rozdziału 90004 kwotę 21.972,33zł na 

sfinansowanie inwestycji „Rewitalizacja przestrzeni publicznej poprzez budowę parku 
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kieszonkowego w Małym Płocku”. Ponadto w rozdziale 90004  dokonuje się przeniesień 

planu między paragrafami zgodnie ze źródłem finansowania inwestycji „Rewitalizacja 

przestrzeni publicznej poprzez budowę parku kieszonkowego w Małym Płocku” oraz 

zwiększa się plan o kwotę 10.080,67zł. Ponadto zwiększa się plan w rozdziale 80101 o kwotę 

14.700,00zł o wysokość otrzymanej subwencji na sfinansowanie zajęć wspomagających oraz 

o kwotę 11.072,00zł na zakup materiałów i wyposażenia. Zwiększa się plan w rozdziale 

90013 o kwotę 5.000,00zł na utrzymanie zwierząt w schronisku. Zwiększa się plan w 

rozdziale 90015 o kwotę 50.000,00zł na zakup energii celem oświetlenia ulic. Zwiększa się 

plan w rozdziale 92195 o kwotę 5.000,00zł na zakup energii elektrycznej oraz pozostałych 

usług w budynku Dworku. I jeśli chodzi o załącznik Nr 3 inwestycyjny to tam dokonuje się 

zmian w inwestycji dotyczącej rozbudowy i przebudowy stacji uzdatniania wody.                      

Zdejmuje się z planu inwestycyjnego planowany zakup i modernizację budynku we wsi 

Rogienice Piaseczne tam fundusz sołecki został przeznaczony na inni cel. Zwiększa się plan 

wydatków inwestycji „Rewitalizacja przestrzeni publicznej poprzez budowę parku 

kieszonkowego w Małym Płocku” o kwotę 32 053 zł oraz dokonuje się przesunięć planu 

miedzy paragrafami zgodnie ze źródłami finansowania inwestycji. Dziękuję. 

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2021. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2021. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na                           

rok 2021.- została podjęta. 

Uchwała nr XXXVI/175/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. - stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad. 7 

Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Mały Płock, informacji o 

kształtowaniu Wieloletniej Prognozy Finansowej  oraz informacji o przebiegu wykonania 

planów finansowych  samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2021 roku . 

 

Powyższą informację omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Informacja 

była w materiałach. Została szczegółowo omówiony na Komisjach Rady i była przez nie 

analizowana. Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy – szanowni państwo 30 sierpnia 

2021 roku złożono sprawozdanie Zarządzeniem nr 33/2021, które zostało przedłożone 

Regionalnej Izbie Obrachunkowej i ono jest dosyć obszerne. Najważniejsze sprawy tj. zmiany 

w ciągu roku 2021 jeśli chodzi po stronie dochodów. Plan dochodów na dzień 30 czerwca 

2021 roku wynosi 27. 939. 463, 34 zł, dochody wykonano w kwocie  13.402.315,99 zł i to 

stanowiło 48 % planu, z czego dochody bieżące wykonano  w kwocie 12 788.025,28 zł w 

stosunku do planowanych 24.146.754,34 zł oraz dochody majątkowe wykonano w wysokości  

614.290, 71 zł a zaplanowano 3 792.709 zł. Uchwalony przez Radę Gminy plan wydatków 

budżetowych po zmianach dokonanych w ciągu roku przewidywał kwotę 31 697.162,34 zł  

wydatki zrealizowano w kwocie 14.465.334, 14 zł  i to stanowi 46 % ogółu planu Na 

realizację inwestycji zaplanowano w budżecie gminy kwotę 8.159.110 zł i to stanowiło 35 % 

ogółu planu, wydatkowano wkotę  2 932.284, 50 zł i to stanowi 36 % planowanych wydatków  

na inwestycję . Na wydatki bieżące budżetu zaplanowano wydatki 23.538.052,34 zł, 

zrealizowano wydatki w kwocie 11.533.049, 64 zł i to stanowi 49 % ogółu planu. Budżet 

gminy na koniec I półrocza 2021 roku zamknął się deficytem  w wysokości  1 063 018, 15 zł. 

W I połowie 2021 roku spłacono raty zaciągniętych kredytów i pożyczek  o łącznej kwocie 

276 tys.  złotych, natomiast zaciągnięto kredyt w Banku Spółdzielczym Kolno oddział Mały 

Płock w wysokości 1 700 000 zł. Zadłużenie na dzień 30 czerwca 2021 roku  z tytułu              

zaciągniętych kredytów  i pożyczek wyniosło 6  527 633 zł  i gmina na koniec I półrocza nie 

posiadała wymagalnych zobowiązań z tytułu dostaw towarów i usług, składek na 

ubezpieczenia społeczne i fundusz pracy  a także wynikające z ustaw i orzeczeń  sądu za 

udzielenie poręczeń i gwarancji . To sprawozdanie jak wspomniałam było złożone do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej i dnia 15 września tego roku  otrzymaliśmy opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej  Uchwałą Nr RIO. II-00320-114/2021 skład orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 15 września 2021 roku  w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonej prze Wójta Gminy Mały Płock informacji o przebiegu 

wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 uchwala co następuje: opiniuje pozytywnie 

przedłożony przez Wójta Gminy Mały Płock  informacje o przebiegu wykonania budżetu 

gminy za I półrocze 2021. Dziękuję.   

 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszej informacji. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Mały 

Płock, informacja o kształtowaniu Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz informacja                        

o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury za I półrocze 

2021 roku. - została przyjęta. 
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Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody  i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Mały Płock . 

Projekt Uchwały omówiła Pani Wiesława Pasławska – Kierownik Zakładu Gospodarki 

Komunalnej. Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na 

Komisjach Rady i był przez nie analizowany. Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady 

Gminy – z tą uchwałą borykamy się już od jakiegoś czasu, była omawiana na komisjach. 
 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mały Płock. – stanowi 

załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie  Gminy Mały Płock.- została podjęta. 

Uchwała nr XXXVII/176/21 w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody                                 

i odprowadzania ścieków na terenie  Gminy Mały Płock . - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych z uwagi, że nie było zapytań                              

i interpelacji radnych.  

 

Ad. 10 

Wolne wnioski.  

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – proszę państwa tutaj z Kątów i Chludnii Włodek 

wpłynęły wnioski na kursy autobusowe  i napisaliśmy i wysłaliśmy do PKS Nova żeby oni 

przychylili się do naszych wniosków oraz ze względu na brak kierowców  na razie tych tras  

nie uruchomią. Będziemy się starać od Nowego Roku bo Urząd Marszałkowski może dołożyć 
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3 zł  w związku z tym z Gmina Piątnica i Nowogród  i my Mały Płock będziemy podejmować 

tutaj uchwały żeby wspólnie później te kursy uruchomić  to tyle mogę odpowiedzieć.                       

Jeśli chodzi o przystanek autobusowy przy miejscowości Krukówka Generalna Dyrekcja 

Dróg Krajowych i Autostrad odmówiła, żeby tam zatrzymywał się autobus napisali, że jest 

inna droga boczna, którą mogą iść a tutaj będą dbali o pobocze, kosili, żeby piesi mogli 

bezpiecznie chodzili do tego przystanku na krzyżówkach. Jeszcze jedna rzecz Cyfrowa 

Gmina  otrzymaliśmy 140 760 zł na cyfryzacje w Urzędzie Gminy Mały Płock.  

Pan Wojciech Żelazny – radny – jeśli jesteśmy przy wolnych wnioskach chciałbym złożyć 

formalny wniosek, pod wnioskiem podpisało się 10 radnych, to jest po prostu taka 

alternatywa : treść wniosku: „Zgłaszamy wniosek formalny  o uwzględnienie w budżecie 

gminy  w roku 2022 wydatków na konserwację ( wymiana oświetlenia na lampy ledowe, 

które generują  mniejsze  koszty eksploatacji), poprawę i rozbudowę  oświetlenia w gminie 

Mały Płock, w szczególności we wsi Mały Płock ul. Ogrodowa i Grodzka, stara droga w 

Małym Płocku, Katy Kolonie, Budy Kozłówka jak i w innych miejscowościach, które 

zgłaszają chęć poprawy warunków życia i bezpieczeństwa w całej Gminie. Uzasadnienie: 

Inwestycje tego typu są bardzo wysoko  oceniane  w programach rządowych ponieważ 

zmniejszają różnice  w standardzie życia miedzy ludnością mieszkającą w małych 

miejscowościach a dużych aglomeracjach. Montaż oświetlenia zwiększy bezpieczeństwo 

mieszkańców. Budowa świetlicy w miejscowości Józefowo wiąże się  z dodatkowymi 

kosztami utrzymania. Radna obiecuje, że wioska będzie utrzymywać świetlice  z funduszu 

sołeckiego  co jest oczywiście obietnicą bez pokrycia- to mieszkańcy decydują o 

rozdysponowaniu pieniędzy, nie ma też możliwości opłat np. za energię z funduszu 

sołeckiego.  W przypadku przekazania całego funduszu sołeckiego na świetlicę, kto będzie 

równał drogi lub układał chodniki. Obecnie jest w naszej gminie pięć świetlic, które świecą 

pustkami zwłaszcza teraz w czasie pandemii. Nie podlega wątpliwości, że inwestując 

pieniądze w oświetlenie zaspokoimy potrzeby ważniejsze i większej liczby ludności. 

Nadłożyć trzeba iż oświetlenie będzie inwestycją tańszą  co w sytuacji naszej gminy przy tak 

dużych inwestycjach  nie jest bez znaczenia. Liczymy na pozytywne rozpatrzenie naszego 

wniosku i gospodarne zarządzanie naszą Gminą. Pod wnioskiem podpisało się 10 radnych.  

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – my kontynuujemy to co napisaliście bo mamy 

oświetleni zrobione w miejscowości Budy Żelazne zostało tylko podłączenie licznika, 

planujemy rozbudowę oświetlenia Chludnie Przybudówka, jest robiony projekt na oświetlenie  

na ulice Grodzką, jest robione oświetlenie w Rakowie Starym  dwie lampy i jest robione na 

przyszłość oświetlenie w Rogienicach Wielkich na ulicy Olszanka. 



12 

 

Pani Alina Żelazna – radna – to się wszystko wiąże z funduszami sołeckimi, a fundusze 

sołeckie możemy przeznaczać na inny cel, tak jak teraz sołtysi maja zebrania sołeckie, teraz 

mieli tak, a nie na budowę oświetlenia, gdzie jest niebezpiecznie przede wszystkim, inne 

gminy wymieniają albo są w trakcie albo już wymieniły i  koszta eksploatacji dużo spadły, 

natomiast tu Pani Skarbnik cały czas mówi przesunięcia dot. opłaty za energię ja się nie 

dziwię, bo wszystko wzrasta. 

Pan Józef Dymerski – Wojt Gminy – szanowna Pani Radna u nas w Gminie Mały Płock 

całe oświetlenie zostało wymienione na nowe, ale zostało wymienione dużo wcześniej w 

związku z tym może już ono nie jest rentowne. Teraz jeżeli wymienić to wszystko na ledy, 

tak ja jestem za , proszę napiszemy projekt i tam gdzie brakuje oświetlenia możemy w całości 

złożyć.. Narazie to co mamy zaplanowane to są też jakieś koszty, całe oświetlenie Gminy 

Mały Płock, które  nie wiem dokładnie ile lat temu zostało zmienione całkiem , to jest jedna 

sprawa, teraz Pani Alu druga sprawa, jeżeli my będziemy podwieszać lampy wszystkie  na 

nowo PGE będzie żądało za każdy słup zapłaty, tak jak teraz robimy, w związku z tym nie 

wiemy, może będą nam kazali przejąć wszystkie słupy jakie są albo i oświetlenie na terenie 

gminy Mały Płock. Niektóre gminy kilkanaście lat temu to zrobiły i teraz wszystko muszą 

płacić sami, natomiast my jeszcze jesteśmy w takim związku z PGE, że oni pozwalają nam 

podwieszać lampy, ale już za każdą podwieszoną lampę musimy płacić, bo to jest ich 

majątek. Także ja mogę przygotować to wszystko, to co napisaliście i przedstawię wam jakie 

są koszty, na pewno ledy dużo tej energii mniej by brały, chociaż my i tak na Gminie Mały 

Płock  to i tak za dużo nie płacimy z tego jak się orientuje jak jest w innych miastach, bo u 

nas mamy co drugą lampę, co trzecią, nieraz tam gdzie bliżej skrzyżowań dodaliśmy te lampy 

itd. żeby było bardziej oświetlone,  ale te koszty, aby wymienić w całej gminie na pewno będą 

dość duże, można spróbować, ja nie mówię, że nie. Natomiast jeśli chodzi o świetlice to wasz 

klub radnych cztery osoby zawsze były przeciwne. 

Pani Alina Żelazna – radna - ale Panie Wójcie wniosek podpisało 10 radnych nie Klub 

Radnych, tylko radni Gminy Mały Płock. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – ja myślę, że wiosek tej grupy 

radnych nie jest pomyślany w ten sposób, że mamy to zrobić w ciągu jednego roku i 

pieniądze wziąć nie wiadomo skąd. Chodzi o to, żeby zrobić to sukcesywnie tam gdzie trzeba, 

gdzie można. 

Pani Alina Żelazna – radna – skoro są pieniądze jakieś w planach na ta świetlice, to coś dla 

mieszkańców też powinno być . 
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Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – wniosek jest myślę, dobry, 

zasadny, tylko na lata.  

Pan Wojciech Żelazny – radny – proszę państwa bo sołtysi w tej chwili nie rozumieją, 

mamy do wyboru albo chcemy stawiać świetlice , albo chcemy robić oświetlenie. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Radny Gminy – szanowni państwo podjęta była 

decyzja w sprawie świetlicy, narazie nic się nie zmienia, a wniosek radnych może że tak 

powiem jest rozbudowany trochę za bardzo o ten akapit dotyczący świetlicy, ale już 

pomijając to, uważam, że jest zasadny, że trzeba to robić, tym bardziej, że ceny energii na 

pewno wzrosną i to wzrosną bardzo dużo  także trzeba myśleć jak by tu zaoszczędzić. 

 Pani Alina Żelazna – radna – drodzy sołtysi na komisjach Pan Wójt mówił o dokumentacji 

na  świetlicę w Józefowie, czyli coś na tym etapie zaczęło się dziać  i teraz mówią o 

sprzedaży żwirowni, ten wniosek o budowę świetlicy nie ma narazie uchwały o przesunięciu 

środków  i gdzieś tam szukania i składania wniosku, ale on nie zniknął, dlatego jesteśmy 

zaniepokojeni faktem, że jeżeli tam znajduja się pieniądze na to, a dużo inwestycji my nie 

mówimy tu o oświetleniu są jeszcze inne rzeczy, jakieś drogi gminne można składać, na 

Józefowie można złożyć wniosek tak, ale ten wniosek  na budowę świetlicy gdzieś nadal 

krąży. 

Pan Józef Dymerski – Wojt Gminy – proszę państwa na poprzednich komisjach 

zagłosowaliście odnośnie tej świetlicy jednym głosem było brak, rozmawiałem z radnymi 

którzy zagłosowali przeciw, tak my jesteśmy za w związku z tym ja wróciłem do tego 

projektu, dlaczego akurat świetlica wiejska nie ma powstać w Jozefowie, w innych gminach 

buduje się świetlice, Turośl dwie, Kolno dwie, Nowogród dwie, a dlaczego akurat w Gminie 

Mały Płock nie. 

 Pani Alina Żelazna – radna – rozmawialiśmy Panie Wójcie o tym, ja jestem przeciwna bo 

naszej gminy na to nie stać.  

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – złożony jest ten wniosek niech on jest złożony 

będziemy czekać ja zobaczę jak sytuacja wygląda i będziemy informować. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Radny Gminy – Pan Radny Powiatowy chce 

zabrać głoś, proszę bardzo Panie Radku.  

Pan Radosław Borawski – radny Powiatu Kolneńskiego – korzystając z okazji chciałbym 

powiedzieć o inwestycji powiatowej dotyczącej drogi relacji Kołaki Strumienie Rogienice 

Wielkie. Inwestycji, która się przewijała od momentu kiedy powiat powstał, a ja sam wniosek 

o realizacje inwestycji złożyłem niemal trzy lata temu  na początku zaprojektowano ją na 
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szerokość 3, 5 metra, gdzie to spotkało się z naszym zdecydowanym sprzeciwem zarówno 

Rady jak i samorządu Małego Płocka. Po wielu perturbacjach udało się doprowadzić do tego, 

że dokumentacja ta została przeprojektowana i w tym momencie wszystko wskazuje na to, że 

jeśli w tym roku dojdzie do ogłoszenia przetargów i będzie musiał być rozstrzygnięty i jeśli 

nic się nie zmieni to tak naprawdę w przyszłym roku o tej porze będziemy mogli ta droga 

spokojnie się przemieszczać. Droga 6 – metrowa, dlatego też korzystając z okazji ja chciał 

bym wszystkim tym którzy się do tego przyczynili to proszę pamiętać, ze potrzebne były 

szerokie państwa działania, nacisk  żeby ta inwestycja w ogóle mogła się pojawić. Dlatego z 

tego miejsca chciałbym serdecznie podziękować wszystkim, którzy się zaangażowali, w 

szczególności Panu Wójtowi, Panu Radnemu Długozimie, Pani Jarkowi i szczególnie Pani 

Ani Wądołowskiej, która tak bardzo mocno zabiegała o ta drogę, także bez szerokiego 

działania nie było by to możliwe, także jeszcze raz dziękuje bardzo.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Radny Gminy – dziękujemy, myślę że wspólnie 

możemy dużo. 

 Pan Roland Długozima – Radny Powiatu Kolneńskiego – szanowni państwo to jest 

najlepsza informacja od dwudziestu lat dla mieszkańców czterech miejscowości, którzy przy 

tej drodze mieszkają, ale ja nie uwierzę dopóki maszyny nie wjadą  na ta drogę i nie zaczną 

kopać, więc bądźmy powściągliwi, miejmy nadzieje, że tak będzie. Na poprzedniej sesji 

złożyłem wnioski, wnioski zostało podpisane przez Radka i przeze mnie zostały przekazane 

do realizacji dla Pana Grzegorza Kulągowskiego Dyrektora PZD  w Kolnie, część wniosków 

jest już zrealizowanych na Kołakach i na Rogienicach, resztę mam nadzieję, że Pan Dyrektor 

zgodnie z obietnicą zrealizuje, przekazuje ten sam dokument na ręce Przewodniczącego, 

dziękuję.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję bardzo.  

Ad. 11 

Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XXXVII Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Aneta Jastrzębska                                                                                   Jarosław Gałązka 


